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Protokół nr 42/2022 

z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego wraz z Komisją 

Finansowo – Budżetową Rady Miejskiej  

odbytego w dniu 30 marca 2022 r. w godz. od 10:30 do 10:40 

w sali 146 w Urzędzie Miejskim w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1 oraz za 

pomocą środków porozumiewania się na odległość. 

 

Obecni członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego:  

1. Tadeusz Czerwiecki – Przewodniczący Komisji 

2. Sylwester Cimochowski – on-line 

3. Karol Korneluk 

4. Jarosław J. Kowalewski – on-line 

5. Wojciech Pająk 

6. Andrzej Turowski 

7. Łukasz Wojno 

 

Nieobecni: 

W posiedzeniu udział wzięli:      

1. Łukasz Kurzyna Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk 

2. Wiesław Stelmach – Skarbnik Miasta Suwałk 

    

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Czerwiecki powitał zebranych i przypomniał, że 

porządek posiedzenia został przesłany wraz z materiałami komisyjnymi.  

 

Uwag i sprzeciwu nie wniesiono, wobec czego radni jednogłośnie przyjęli następujący 

porządek posiedzenia: 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Warunkowe zaopiniowanie wniesienia składników majątkowych, w formie aportu, do 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Odpadami  w Suwałkach Sp. z o.o., w związku z 

planowaną realizacją przedsięwzięcia, budową Instalacji Termicznego Przekształcania 

Wstępnie Przetworzonych Odpadów Komunalnych (preRDF/RDF) w Suwałkach.  

2. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1  

Warunkowe zaopiniowanie wniesienia składników majątkowych, w formie aportu, do 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Odpadami  w Suwałkach Sp. z o.o., w związku z 

planowaną realizacją przedsięwzięcia, budową Instalacji Termicznego 

Przekształcania Wstępnie Przetworzonych Odpadów Komunalnych (preRDF/RDF) 

w Suwałkach.  

– Wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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 Prezydent Ł. Kurzyna poinformował, że Przedsiębiorstwo Gospodarki Odpadami  

w Suwałkach w najbliższym czasie będzie składało wniosek o dofinansowanie do budowy 

Instalacji Termicznego Przekształcania Wstępnie Przetworzonych Odpadów  

Komunalnych (preRDF/RDF), które docelowo będzie  dysponowało gruntem, na którym 

może powstać instalacja. Miasto poczyniło kroki przygotowawcze do budowy ww. 

instalacji, jest to procedura środowiskowa, wniosek aplikacyjny do Narodowego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Ale jednym z warunków ubiegania się  

o dotację jest to, aby wykazać dysponowanie nieruchomością, na której planowana jest 

taka instalacja. Teren przeznaczony na realizację inwestycji objęty jest Miejscowym 

Planem Zagospodarowania Przestrzennego i zgodnie z obowiązującym planem, teren 

przeznaczony na realizację inwestycji oznaczony został – jako tereny infrastruktury 

technicznej elektroenergetyki i ciepłownictwa. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania wniosku. 

Głosowanie nad wnioskiem: 

za pozytywną opinią głosowało –  7 radnych 

przeciw       –  0 

wstrzymał się od głosu              –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek w sprawie warunkowego wniesienia 

składników majątkowych, w formie aportu, do Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Odpadami  w Suwałkach Sp. z o.o., w związku z planowaną realizacją 

przedsięwzięcia, budową Instalacji Termicznego Przekształcania Wstępnie 

Przetworzonych Odpadów Komunalnych (preRDF/RDF) w Suwałkach.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt. 2 

Wolne wnioski.  

 

Wniosków nie zgłoszono.  

Przewodniczący podziękował wszystkim za obecność i merytoryczne głosy w dyskusji 

oraz zakończył posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Przewodniczący  

Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Tadeusz Czerwiecki 

 

 
Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 
     Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


